
Protokół Nr 37/2014 
z posiedzenia XXXVII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  28 marca  2014 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.03. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/219/2013 Rady Gminy 

Obryte z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok w gminie Obryte. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy  za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Obryte na 2014 rok”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2015 r. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2014 r.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte. 
15. Ocena działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem, 
16. Przyjęcie sprawozdania z działalności stałych  Komisji Rady Gminy za 2013 

rok. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zakończenie obrad. 

  
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXXVII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof  Oleksa  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
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Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P.Wójt – proszę o wprowadzenie po pkt 14  jako punkt 15 : Podjęcie uchwały w 
sprawie zawarcia na okres 5 lat kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości nr 158 o 
pow. 1,05 ha położonej we wsi Bartodzieje. Wyjaśnię o co chodzi przy omawianiu 
tego punktu. 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą zgłoszoną przez Pana Wójta  głosowało 14 
radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad  został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XXXVI posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XXXVI posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  XXXVI  posiedzenia Sesji  głosowało 14 radnych(100% 
obecnych) . 
 
Protokół z XXXVI posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Łojek – na drodze gminnej Gródek-Cygany jest dużo ubytków w asfalcie po zimie , 
trzeba poprawić. Przepust k. pana Bednarczyka też trzeba poprawić. 
P.Król – jak wygląda sprawa realizacji remontu remizy w Gródku. 
 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie z działalności za okres od 31 stycznia  do dnia 
dzisiejszego. W tym okresie uczestniczyłem w 10 spotkaniach w jednostkach 
Ochotniczej Straży Pożarnej działających na terenie gminy. Jak co roku odbyły się 
zebrania sprawozdawczo-wyborcze. 
W dniu 3 lutego odbyło się zebranie we wsi Rozdziały odnośnie uwłaszczenia i 
uregulowania spraw działki wiejskiej o pow. 0,50 ha , wieś nie zgodziła się na 
uwłaszczenie, zostało bez zmian. 
W tym okresie uczestniczyłem co najmniej w 3-4 spotkaniach odnośnie Regionalnych 
Instrumentów Działania , są to pieniądze ze środków unijnych . Całe województwo 
mazowieckie podzielone jest na subregiony, nasza gmina należy do subregionu 
ciechanowskiego. Podpisany został list intencyjny w tej sprawie, 85 mln zł jest 
przeznaczone na ten cel, ale połowa idzie na Ciechanów. Na powiat pułtuski jest ok. 
11-12 mln zł. 
Jeżeli chodzi o sprawy gospodarcze : 
- zima była krótka, na odśnieżanie wydaliśmy 35.000 zł, 
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- przystąpiliśmy do bieżących napraw dróg, drogi gruntowe porównaliśmy. Po 
ostatnich deszczach stan dróg trochę się pogorszył, ale cały czas poprawiamy. Jak 
trochę obeschnie, to będziemy uzupełniać ubytki w drogach gruntowych jak również 
i w drogach asfaltowych. 
- mamy już decyzję na rozbiórkę budynku po posterunku policji w Obrytem, do dnia 
dzisiejszego było składanie ofert na rozbiórkę. Będziemy chcieli ten plac 
zagospodarować, ponieważ już mamy umowę podpisaną z Panem Marszałkiem na 
zagospodarowanie terenu, 
- 25 marca odbył się przetarg na wykonanie drogi asfaltowej do  Psary Nowiny, było 
5 oferentów, najniższa oferta 363.435,23 zł, realizacja drogi – do końca sierpnia, 
- odbył się przetarg na dostawę energii elektrycznej , wygrała firma Green                   
z Warszawy, mają być korzystniejsze warunki niż dotychczas, umowa na 1 rok jest 
podpisana, 
- są prowadzone rozmowy na temat przeprowadzenia przetargu na dostawę energii 
cieplnej do szkół i  gminy. Firma oferuje odłączenie palników na olej opałowy, 
montaż i całą zmianę procesu technologicznego bez naszych żadnych kosztów i 
przejście na biomasę, 10% byśmy mieli oszczędności na tej zmianie. 
- uszczelniliśmy kilka studzienek kanalizacyjnych , ale chcieliśmy jeszcze udrożnić 
rów w Obrytem i prawie nam się udało (zostało ok. 50 m), bo chcemy ,żeby ta woda 
nie wpływała do kanalizacji tylko rów żeby zbierał wodę deszczową. 
- odbył się też przetarg na dokumentację sieci kanalizacyjnej we wsi Zambski , było 
5-9 ofert złożonych, oferowana cena była wyższa niż ta zaplanowana w budżecie na 
ten cel. Kwotę trochę zwiększamy i jeszcze raz ogłosimy przetarg. 
- na bieżąco sprzątamy rowy, rejon dróg ma zabrać te śmieci, 
- w urzędzie porobiliśmy drobne remonty przy pomocy pracowników z robót 
publicznych . 
 
Mam jedną uwagę do radnych -  koledzy radni uczestniczą w sesjach, komisjach i 
mówią nieprawdę. Dotyczy to wypowiedzi Pana Wiśniewskiego. Korzystamy ze 
środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach małych projektów, 
składamy wnioski na dożynki , na uroczystości w Zambskach i tych pieniędzy nie 
można przeznaczyć na inne cele. Nie można robić takiej sensacji, że Wójt 27.000 zł 
wydał na dożynki a nie ma na inne cele. Tych środków nikt na drogi nie da. Po tych 
uroczystościach, które organizowaliśmy w ostatnich latach widzę, że jest 
zapotrzebowanie na to wśród młodzieży i starszych. Do dożynek z własnych 
środków dokładamy bardzo mało. Mam prośbę do radnych i sołtysów, żeby mówili 
prawdę. 
P.Wiśniewski – Panie Wójcie czy do Pana to nie można w ogóle się odzywać. Jeżeli ja 
mówię, że ludzie się pytają dlaczego są pieniądze na dożynki i inne uroczystości a na 
drogi nie ma.  To Pan szuka sensacji. 
P.Wójt – ja się nie czepiam Pana . 
P.Wiśniewski – to po co ja jestem. Tylko po to , żeby siedzieć i nic nie mówić i panu 
przytakiwać. 
P.Skoczylas – kto wygrał przetarg na drogę do Psar Nowin. 
P.Wójt – Pan Smakosz z Ostrowi Mazowieckiej. 
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Ad.6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/219/2013 Rady Gminy 
Obryte z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2014 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Skarbnik – zmiana polega na wprowadzeniu do budżetu kwoty 1.661,21 zł po 
stronie wydatków niewydatkowaną  w ubiegłym roku . Mamy taki obowiązek ,żeby 
o niewydatkowaną kwotę zwiększyć harmonogram wydatków Gminnego 
Programu. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/235/2014 zmieniająca uchwałę Nr XXXV/219/2013 Rady 
Gminy Obryte z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2014 rok w gminie Obryte została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy  za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Dyga T. – co roku ta uchwała jest podejmowana. Taryfa będzie obowiązywała od 
01 lipca tego roku do 30 czerwca następnego roku.Wg kalkulacji za 2013 r. wychodzi, 
że metr wody powinien kosztować 1,28 zł, dlatego też proponujemy utrzymać 
stawkę 2 zł za m3 . Zysk z tego tytułu pójdzie na niedobór w ściekach. Woda w naszej 
gminie jest najtańsza w okolicy. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za proponowaną  stawką 2 zł/m3. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za stawką 2 zł za m3 wody. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za stawką 2 zł za m3. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za stawką 2 zł za m3. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/236/2014 w sprawie zatwierdzenia taryfy  za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę została podjęta. 
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Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T. – proponujemy utrzymać dotychczasową stawkę w wysokości 12 zł od 
osoby miesięcznie od gospodarstw domowych oraz 3,60 zł za m3 od pozostałych 
użytkowników. Z kalkulacji za 2013 rok wychodzi 18,56 zł. W opłacie za ścieki mamy 
niedobór w kwocie  132.000 zł, który pokrywamy z opłaty za wodę. W tym roku nic 
nie dołożymy do gospodarki wodno-ściekowej, w poprzednich latach dokładaliśmy 
jakieś środki. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za przedstawionymi stawkami. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za tymi stawkami. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za omawianymi stawkami. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za omawianymi stawkami. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/237/2014 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte 
na 2014 rok”. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T.– podjęcie uchwały o przyjęciu tego programu stało się wymogiem 
ustawowym który mówi, iż co roku Rada Gminy musi podjąć uchwałę w tej sprawie 
na dany rok kalendarzowy. Projekt tego Programu został zaopiniowany przez 
Powiatowego Lekarza Weterynarii oraz Koła Łowieckie działające na terenie gminy. 
Program określa zasady odławiania zwierząt bezdomnych na terenie gminy. Po 
przyjęciu tego programu zadaniem Gminy jest odławianie zwierząt bezdomnych i 
ich umieszczenie we wskazanym schronisku. Środki w budżecie gminy na ten cel to 
kwota 6.900 zł. W programie na 2014 rok jest ustalone, że psy będzie odławiać firma 
z Wyszkowa – Hubert Kośnik , natomiast schronisko w Chrcynnie k. Nasielska 
będzie je przyjmowało. Radni otrzymali projekt tego programu. 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/238/2014 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Obryte na 2014 rok” została podjęta. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – chodzi tu o uregulowanie sprawy drogi w Zambskach Kościelnych od Pana 
Biernackiego do Pana Blocha i wychodzi między sklepem a plebanią. Chcemy 
przejąć tą drogę jako gminną, jest uczęszczana przez mieszkańców tej wsi . 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100%). 
 
Uchwała Nr XXXVII/239/2014 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych została podjęta. 
 
 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – tu również chodzi o uregulowanie sprawy drogi tylko w Psarach Malikach. 
Część tej drogi była uwłaszczona a część nie, więc chcemy to przejąć również jako 
drogę gminną. 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/240/2014 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych została podjęta. 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2015 r. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – do końca marca trzeba podjąć decyzję, czy wyodrębniamy czy też nie 
fundusz sołecki .Zmieniła się ustawa o funduszu sołeckim , zmieniły się zasady 
refundacji środków, można uzyskać nawet 30-40% dofinansowania w zależności od 
tego jak bogata jest dana gmina a było 20%. Środki mogą być przeznaczone na 
zadania własne, można łączyć zadania między sołectwami, można coś zmienić w 
trakcie realizacji funduszu. Do 31 lipca trzeba podać kwoty funduszu sołeckiego 
sołtysom. Do końca września na wsiach muszą się odbyć zebrania ( nie mniej niż 15 
osób)w sprawie określenia zadań jakie będą realizowane w ramach funduszu. Kwota 
na całą gminę to około 203.000 zł. Moja propozycja jest taka, żeby ten fundusz 
wyodrębnić na 2015 rok. Do tej pory tylko jeden raz był taki fundusz wyodrębniony. 
P.Smyk – sołtys wsi Obryte – dwa tygodnie temu był ogólnokrajowy dzień Sołtysa. 
Wszyscy sołtysi czekali, że może będzie jakieś zebranie zrobione a w naszej gminie 
nic nie było. 
P.Wójt – trochę w trakcie roku jest tych uroczystości, więc się spotykamy. Nie musi 
być dzień sołtysa, żeby się spotkać.  
P.Łach – dziękuję Panu Wójtowi, że zmienił zdanie w sprawie funduszu sołeckiego. 
P.Wójt – nie trzeba tu żadnych podziękowań. Wiem, co mam robić. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty wyraża zgodę na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za wyodrębnieniem funduszu. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za wyodrębnieniem funduszu 
sołeckiego. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/241/2014 w sprawie  funduszu sołeckiego została podjęta. 
  
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2014 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane szczegółowo na 
komisjach Rady Gminy . 
Następnie P.Skarbnik przedstawiła skróconą wersję uzasadnienia do uchwały. 
Uzasadnienie do uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
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P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw nie było, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 

Uchwała Nr XXXVII/242/2014  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2014 r. została podjęta. 
 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczą roku 2014 i są 
konsekwencją zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej, także jest ona 
odzwierciedleniem zmian ,które przedstawiałam przy zmianie uchwały budżetowej. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw nie było, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 

Uchwała Nr XXXVII/243/2014  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia na okres 5 lat kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości  nr 158 o pow. 1,05 ha położonej we wsi Bartodzieje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – sprawa dotyczy wydzierżawienia działki wiejskiej w Bartodziejach. Do tej 
pory dzierżawił to Pan Piotr Kołodziejczyk . Umowa się skończyła, więc zwrócił się o 
ponowne wydzierżawienie tej nieruchomości. Przed przygotowaniem tej uchwały 
konsultowałem sprawę z sołtysem i rada sołecką wsi Bartodzieje, którzy nie wnieśli 
sprzeciwu. Dlatego też proszę Radę o podjęcie tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/244/2014 w sprawie zawarcia na okres 5 lat kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości  nr 158 o pow. 1,05 ha położonej we wsi Bartodzieje została 
podjęta. 
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Ad.16.Ocena działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem . 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Pietrzak – Główny Księgowy Ośrodka Pomocy Społecznej – sprawozdanie w 
sposób szczegółowy było omawiane na posiedzeniach komisji Rady Gminy. 
Następnie Pani Pietrzak przedstawiła skrótową wersję sprawozdania z działalności 
OPS za rok 2013. Sprawozdanie z działalności stanowi załącznik do protokołu. 
Godz. 13.52 – na posiedzenie Sesji przybył radny Podpora – stan radnych zwiększył 
się do 15 osób. 
P.Borczyński – czy znalazły się pieniądze, które zginęły osobie korzystającej z 
pomocy Ośrodka. 
P.Pietrzak – nie znalazły się. 
 
Ad.17.Przyjęcie sprawozdania z działalności stałych  Komisji Rady Gminy za 2013 
rok. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Mroczkowski – Przew.Komisji Oświaty złożył sprawozdanie z działalności Komisji 
Oświaty za 2013 rok, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Kisiel - Przew.Komisji ds. Rolnictwa złożył sprawozdanie z działalności Komisji 
ds. Rolnictwa za 2013 rok, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Borczyński – Przew. Komisji Rewizyjnej złożył sprawozdanie z działalności 
Komisji Rewizyjnej za 2013 rok, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Falba – Przew. Komisji Budżetowo-Gospodarczej złożył sprawozdanie z 
działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej za 2013 rok, które stanowi załącznik 
do protokołu. 
Do sprawozdań nie wniesiono uwag. 
Godz. 14.01 – na posiedzenie Sesji przybyła Pani Monika Linka – sołtys wsi Zambski 
Kościelne .  
P.Przew.RG- jak państwo zauważyli na posiedzenie sesji przybył przed chwilą radny 
Podpora i pani sołtys wsi Zambski Kościelne . Sesja rozpoczęła się o godz. 13.00 , w 
tej chwili jest już 14.00.Dlatego mam pytanie do Pana mecenasa jak jest w takim 
przypadku z wypłatami diet dla tych osób. Czy diety się należą, jeżeli ktoś 
przychodzi na sam koniec sesji. Pan radny nie uczestniczył w żadnym głosowaniu i 
pani sołtys też dopiero teraz przybyła. 
P.Mecenas Nieścior – nie ma szczegółowych regulacji w tej sprawie w statucie gminy 
czy na początku czy na końcu sesji radny się pojawi. Jeżeli jest na sesji a sesja w tej 
chwili  trwa, więc diety będą się należały. 
P.Podpora – ja mogę zrezygnować z diety. 
P.Przew.RG – ja chciałem wyjaśnić, ponieważ w przyszłości mogą się również takie 
sytuacje wydarzyć. 
 
Ad.18.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
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P.Wójt- odnośnie zapytania P.Łojka – chodzi o uzupełnienie asfaltu , dzwoniliśmy do 
Pana Kaczmarczyka w sprawie asfaltu , który obiecał nam, że po 1 kwietnia dopiero 
ten asfalt będzie miał i wtedy wszystkie ubytki uzupełnimy. Jeżeli chodzi o przepust 
k. Pana Bednarczyka – w ubiegłym roku był poprawiony , ale przy okazji 
uzupełniania ubytków w asfalcie również i tu poprawimy ten przepust. Odnośnie 
zapytania P.Króla - modernizacja świetlicy w Gródku będzie robiona jak tylko 
podpiszemy umowę w sprawie dofinansowania tego zadania. Wniosek był złożony 
w maju ub. roku. 
Odnośnie promu – zwróciliśmy się do Agencji Mienia Wojskowego i otrzymaliśmy  
zestaw na 2 promy, ustalimy termin przywozu i prom będzie. 
Droga Ciółkowo-Gostkowo – zarząd dróg powiatowych ma to załatwić w 
najbliższym tygodniu oraz chodnik w Zambskach Kościelnych mają załatwić. 
 
Ad.19.Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG przedstawił wynik kontroli Nr UKS 2891/DW/42/454/13/10/23 z dnia 
21 stycznia 2014 roku wydany w związku z postępowaniem kontrolnym 
przeprowadzonym w stosunku do pana Pawła Falba – radnego Rady Gminy Obryte, 
który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Następnie P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Postek – jeżeli chodzi o dopłaty bezpośrednie za 2014 rok, to już wiadomo, że nie 
będzie płatności uzupełniającej, płatności zwierzęcych. Płatności uzupełniające 
pozostają tylko do roślin strączkowych i motylkowych. Płatność ONW pozostaje bez 
zmian. 
Chcę też poinformować, że w dniu 14 kwietnia i 25 kwietnia odbędzie się kurs 
chemizacji dla rolników. Od połowy czerwca ma ruszyć nabór wniosków na 
działanie „Ułatwienie startu młodym rolnikom”. Wnioski w sprawie dofinansowania 
materiału siewnego można składać do 25 czerwca b.r. 
P.Osęka – sołtys wsi Sokołowo Włościańskie – mam kilka spraw do pana Wójta , a 
mianowicie: 
- co z tym „grzybkiem” w Sokołowie będzie, 
- czy będzie postawiony przystanek dla dzieci, 
- rów nie ma odpływu, 
- znaki stoją już tyle czasu w garażu , powinny być postawione, 
- koło Kościoła na zakręcie zrobił się dół, trzeba to zarównać. 
P.Wójt – informuję i proszę przekazać mieszkańcom, że można w Urzędzie Gminy 
wypełnić wniosek o dopłaty obszarowe. Są osoby przeszkolone, które będą pomagać 
w wypełnianiu wniosków. 
W dniu 6 kwietnia w kościele w Obrytem o godz. 8.45 będzie odprawiona msza 
katyńska, na której będzie przekazanie munduru dla 13 Pułku Piechoty. Wszystkich 
bardzo serdecznie zapraszam na tą uroczystość. 
My robimy, wy oceniacie. Potrzeb w naszej gminie jest dużo więcej niż w 
poprzednich latach. Nie damy rady wszystkiego załatwić. Na ile będzie nas stać, to 
będziemy realizować. Koparka codziennie pracuje . Będziemy równać drogi i 
podsypywać w zależności od pogody. Po połowie roku zrobimy analizę budżetu i 
coś z tym „grzybkiem” zrobimy . Przystanki są zaplanowane i będą zrealizowane. 



 
11

Rowy będziemy kopać w miarę możliwości. Proszę radnych i sołtysów, żeby 
mieszkańcom przekazywać, aby przynajmniej wokół swojej posesji dbali o stan 
rowów (wycięcie krzaków i zebranie śmieci). Na terenie naszej gminy przez 25 lat 
nie było prowadzonej właściwej gospodarki melioracyjnej. Jeżeli chodzi o znaki 
drogowe, to pracownik robót publicznych jak skończy schody przed budynkiem 
Urzędu, to go wyślę i je zamontuje.  
Będziemy wycinać krzaki . Codziennie coś robimy. Gruzu nawieźliśmy i jeszcze 
będziemy wozić. 
P.Lesiński – sołtys wsi Tocznabiel – drzewo w Tocznabieli zostało wycięte, miał Pan 
rowy kopać, miała być  droga podniesiona  i nic nie jest zrobione. Droga jest w 
bardzo złym stanie. 
P.Wójt – projekt na drogę jest zrobiony, rowy jak będą kopane to przy realizacji 
inwestycji, do drzew się nie wtrącałem, czekamy na nabór wniosków o 
dofinansowanie, bo droga będzie kosztować ponad 1 mln zł. , więc z własnych 
środków nie damy rady. Na razie przywieziemy trochę żwiru i porównamy tą drogę. 
P.Osęka – w kierunku do sklepu w Rozdziałach trzeba też poprawić drogę. 
P.Podpora – czy odrestaurowanie rowu w Zambskach jest zakończone. 
P.Wójt – ile można było, to zrobiliśmy. Jak pozwolą warunki , to będziemy dalej 
kopać. Doszliśmy do najniższego punktu w kierunku Zambsk Starych. Na każdej wsi 
coś robimy.  
P.Tyszkiewicz – sołtys wsi Psary – w remizie w Psarach jest przeciek, trzeba 
poprawić, bo panele się zepsują. 
P.Wójt – dach nie był robiony w ramach remontu , musimy  to sprawdzić. 
P.Przew.RG – informuję radnych oraz inne osoby zobowiązane do składania 
oświadczeń majątkowych , że termin złożenia oświadczenia upływa 30 kwietnia 2014 
roku. 
 
Ad.20. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 14.21 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXXVII 
Sesji Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Krzysztof Oleksa/ 


